

men"—read a first time, and second reading ordered for Wednesday next.

Hon. Mr. Campbell presented to the House documents relating to the trial and condemnation of Rev. John McMahan with all petitions and memorials praying for his pardon, or the commutation of his sentence. Also all correspondence connected with the navigation of the Saint Clair Flats, or for the improvement thereof, and a statement of all money paid for that object.

On motion of **Hon. Mr. Bureau** the return relative to the trial and condemnation of the Rev. Mr. McMahan, was referred to the Committee on Printing.

STEVENSON'S RELIEF BILL

Hon. Mr. Campbell said the resolution passed by the House yesterday, did away with the necessity of having witnesses at the bar of the House, and referred the investigation of these matters to a committee. He would not detain the House by any narration of the circumstances concerning the relief which the Bill seeks to give. The Bill had been affixed to the doors of the Senate before its second reading, and printed in the minutes of the day, in order to give publicity to what is being done. He had brought to the House a certificate which he intended to ask them to have filed among the proceedings in this matter. He read the rule of the House requiring a copy of the Bill to be served upon the person from whom the divorce is sought. He said on account of that person residing at such a distance from Ottawa—residing in California—that personal service of the Bill should be dispensed with, particularly as she has had full notice of the intention of her husband to seek a divorce. He would now move that it be resolved, that the facts alleged in the affidavits of Beverly Jones, Esq., Deputy of the Gentleman Usher of the Black Rod; Catherine Foote and Henry Ketchesin Perry, now read, are sufficient to excuse the petitioner, in this matter, from having served a copy of the said Bill upon the person from whom the divorce is sought, under the 77th rule of this House.

Hon. Mr. Campbell moved that the Bill be now read a second time, upon which motion the House divided:

Contents.—Honourable Messieurs Aikins, Allan, Archibald, Benson, Bill, Blake, Bots-

matelots», qui passe en première lecture, et dont on décide la deuxième lecture pour le mercredi suivant.

L'honorable M. Campbell présente au Sénat des documents concernant le jugement et la condamnation du rév. John McMahan ainsi que toutes les pétitions demandant son pardon, ou la commutation de sa peine. Il présente également toute la correspondance relative à la navigation des bas-fonds de Saint-Clair ou à l'aménagement de ce passage, ainsi qu'un état de toutes les sommes dépensées à cette fin.

Sur motion de **l'honorable M. Bureau**, la correspondance relative au jugement et à la condamnation du rév. J. McMahan, est renvoyée au Comité des Impressions.

BILL POUR FAIRE DROIT À J. H. STEVENSON

L'honorable M. Campbell déclare que la résolution adoptée le jour précédent par le Sénat nie la nécessité de présenter des témoins à la barre du Sénat et renvoie à un comité toute enquête à ce sujet. Il ne veut pas distraire l'attention du Sénat par un récit des circonstances concernant le divorce que ce Bill cherche à accorder. On a apposé le Bill aux portes du Sénat avant qu'il ne passe en deuxième lecture et on l'a imprimé dans les Procès-Verbaux du jour, afin de présenter publiquement les mesures prises. Il a l'intention de demander au Sénat de verser au dossier des procédures en question un certificat qu'il a apporté. Il fait lecture de l'article du Règlement du Sénat demandant qu'un exemplaire du Bill soit transmis à la personne qui fait l'objet du divorce. Il déclare qu'étant donné que cette personne habite très loin d'Ottawa, en Californie, on ne tiendra pas compte de l'aspect personnel de ce Bill, car cette personne est pleinement consciente des intentions de divorce de son mari. Il tient maintenant à présenter une motion établissant que les faits dont il est question dans les témoignages de Beverly Jones, adjoint du Gentilhomme Huissier de la Verge Noire, de Catherine Foote et d'Henry Ketchesin Perry, dont on a fait lecture, sont suffisants pour dispenser le requérant d'adresser un exemplaire du Bill en question à la personne qui fait l'objet du divorce en vertu de l'article 77 du Règlement du Sénat.

L'honorable M. Campbell propose que le Bill soit lu pour la deuxième fois; la motion est adoptée sur division.

Ont voté pour: Les honorables MM. Aikins, Allan, Archibald, Benson, Bill, Blake, Bots-